

The health and well-being of employees and their dependants is an important goal for all of us. Close adherence to these procedures will contribute to this goal. Should you have any questions regarding this circular document, please contact the Posting Services Centre (ABC).

This circular document is cancelled effective December 31, 1990 by which time it will be incorporated into the appropriate Departmental Manual.

La santé et le bien-être des employés et des personnes à charge est un objectif important pour nous. L'observation rigoureuse des procédures favorisera l'atteinte de cet objectif. Si vous avez des questions relatives à la circulaire administrative, veuillez les adresser au Centre des services à l'affectation (ABC).

La présente circulaire expire le 31 décembre 1990, à cette date, elle sera incluse dans le manuel ministériel approprié.

Pour

Le Sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures



for

Under-Secretary of State
for External Affairs